
 
 
            
 

 Møtereferat FAU  

 
Jappa skole  
 
Dato: 04.05 2023 kl.19.00 – 20.00 
Sted: Personalrom Jappa skole  
 
Til stede: Christian Isaksen (1. trinn) Magnus Kristiansen (2. trinn), Agne Evensen (3. trinn) Annette 
Høie (3. trinn), Elin Bie Egge (4. trinn), Cathrine Flatebø (6. trinn), Tone Kristine Vistnes (7. trinn) 
Marianne Astrup (7.trinn)  
Forfall: Silje Kringeland (5. trinn),   
Referent: Elin Bie Egge 
Kopi til enhetsleder.  
 
 

Saksnummer 1.1 Gjennomgang av siste referat  

 May-Elin, rektor informerer om at skolen jobber kontinuerlig med et godt skole-hjem 
samarbeid i 9A saker. Skolen fanger nok ikke opp alt som skjer på skolen, derfor er det 
så viktig at elevene og foresatte deler informasjon med skolen slik at skolen best mulig 
kan hjelpe eleven på skolen.  

 Skolen skal som sagt bli en dysleksivennligskole. Personalet er blitt kurset i systemene 
som skal brukes – Skolen er med i ett prosjekt «læringsmiljø».  

 
 
Saksnummer 1.2 Orientering fra rektor – diverse, økonomi/budsjett  
 

 Foreløpig er budsjettet i pluss på skolen. Det har vært et skole år med høyt sykefravær  
Og med mangel på vikarer så har det vært vanskelig å dekke opp alt, kanskje spesielt i 
spes.timer dessverre. Det er et etterslep på refusjon fra NAV, men fremdeles er 
økonomien i balanse. 
1 klasse har gratis SFO, men skolen taper økonomisk på dette og mindre i refusjon 
tilbake til skolen. 
2. klasse får gratis SFO fra høsten.  

 
 
 

Saksnummer 1.3 Saker til orientering/behandling  
 

 BUK , med elevråds elever fra Jappa skole tok opp dette med skolens uteområdet. Rektor har 
sendt mange mailer til kommunen vedr hogging av trær osv. 

 Grusbanen skal utbedres. 

 17. mai lekene på Levermyr er under kontroll og korpset skal også komme å spille der denne 
dagen. Dette betaler FAU for. Dette blir gøy.  

 FAU har en del penger på konto som skal komme elevene til gode.  



 NB :  Det blir utbygging på jordene nedenfor skolen vår, da er det spesielt viktig at neste års FAU 
følger med og tar tak iforhold til trafikk sikkerheten og sikkerheten til barn som skal ferdes forbi 
utbyggingsområdet.  

 Viktig at neste års FAU – møte holdes tidlig på høsten. Helst ila Aug- tidlig september-  

 Parkering ved Allegro er i gang til utbedring, slik at foresatte kan sette bilen sin der og gå med 
barnet opp til skolen.  

 Sommerkonserten blir i år dessverre avlyst grunnet for få lærere som kan hjelpe til med dette og 
lærerne er overarbeidet.  Kanskje det kan arrangeres annet hvert år.  

 

 

 

 

Saksnummer 1.4 Eventuelt  
 

 

 

  


